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Редитељ Лордан Зафрановић изјавио је данас у Бањалуци да је филм "Дјеца Козаре",
који планира да сними, за њега светиња и нужност коју мора да направи, јер је реч о
тематици којом се бави већи део свог живота.

  

  

На представљању филмског пројекта “Дјеца Козаре”, који је рађен према сценарију
Арсена Диклића, Зафрановић је поручио да је то прича о девојчици која пролази пакао,
те да ће све идеологије које се појављују на овим просторима у вези са овом тематиком
бити минорне у односу на снагу филма.

  

“Верујте да сам дошао да направим добар филм и то ће бити идеологија. Ја сам
направио документарни филм о усташама, а ово је велика драма великог писца, коју
желим да направим за цели свет”, поручио је Зафрановић, преноси РТРС.
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Он је нагласио да ће гро филма којима приказује страдање у усташком логору Јасеновац
бити сниман у Републици Српској, те да ће бити ангажован огроман тим.

  

“Осећам страховиту помоћ унутар Републике Српске, а од почетка неку велику жељу
продуцента, нешто што говори да му то није један у низу филмова, него много више”,
рекао је Зафрановић.

  

Према његовим речима, помоћ у финансирању филма очекује од Србије, Хрватске,
Републике Српске и Чешке.

  

Главни продуцент филма Мирослав Могоровић рекао је да је буџетски оквир филма
између 1,5 и 1,8 милиона евра.

  

(Фонет)
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